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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 11/01/2024 kl. 18.30 Afbud: Allan 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Maria -Rideskoleansvarlig hilser og præsenterer sig selv 

Ny driftsleder pr. 1. februar hilser på og præsenterer sig selv 

Nyt fra formanden 
 
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance – 2023 ser generelt rigtig fint ud. Skal igennem revisor inden 
endeligt resultat. Gennemgang planlagt uge 9. 

- Ledige bokse pr. 1. februar 2024: 6 (7) Vi budgetterer med at kunne have 10 
ledige bokse 

- Reservation: 1 
 
Beretning fra udvalg 
 

- Juniorudvalg/Victoria 
Intet nyt 

- Stævneudvalg/Ida  
Klubmesterskaberne blev afholdt, selvom der ikke var så mange deltagere. Forslag om at 
lave rideskoleklasse eller at have flere rideskoleparter med. Måske en mulighed næste år, 
hvor Maria R. kender hestene og rytterne.  
Næste stævne er springstævnet den 26.-28. januar. 
Dressurstævne 1.-3. marts 
Vi skal have flere nye kræfter ind i stævneudvalget. 

- Festudvalg/Ida  
Vi havde en rigtig hyggelig julefrokost efterfølgende klubmesterskabet. 

- Cafeudvalg/Ulla  
De gjorde et kæmpe arbejde til DV-arrangementet i tirsdags. 

- Aktivitetsudvalg/Ida   
DV arrangementet gik rigtig fint, men vi kunne godt have tænkt os at Holte Rideklub blev 
nævnt mere. Men vi fik ryddet rigtig pænt op og fik ordnet ridehusene. 
-Vi prøver at lave et løsspringningskursus evt. i februar. 

- Sponsorudvalg/Dorte:  
Der er søgt om præmier til springstævnet i denne måned. Flere har allerede givet positive 
tilbagemeldinger. Dorte følger op 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
Der er søgt om midler til indkøb af nye spring/Dorte 
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Personale 

- Staldpersonalet er meget pressede på grund af sygdom og personalemangel. Derfor skal 
springmaterialet fremadrettet blive under barrieren. 

- Er det en mulighed at underviserne hjælper med at tage heste/ponyer på fold i 
weekenderne? Ida følger op på dette med Maria R. 

- Victoria Kledal er ansat midlertidigt i stalden for at afhjælpe personalemangel 
 

Rideskolen 

- Maria R. var her og præsentere sig selv og hilse på bestyrelsen. Hun har planer om at 
udvide antallet af rideskoleheste og der kommer formodentlig to heste på prøve ud over 
Marianne (Nordbakker), som vi har på prøve pt. 

 
Drift 

- Nye forsikringer – status/Charlotte Planen er at flytte forsikringerne til TRYG. Papirerne skal 
lige helt på plads. 

 
Opfølgning på ATS besøg 

- ATS har været på kontrolbesøg. De havde ikke nogen anmærkninger 😊 

- Eneste udestående nu er indfrielse af aftale om minimering af støvgener i forbindelse med 
strøning. Personalet anvender masker, og Klaus er i gang med at indhente tilbud på 
udsugningsanlæg som han/vi selv kan sætte op. ATS har givet frist til 1. marts 2024. Dorte 
følger op sammen med Jan Michael. 

- Vi skal have tjekket op på sikkerhedscertificeringen. Jan Michael kigger på dette. 
 

                  Opgaver som skal løses (af Jan Michael) 

- miljøtilsynets punkt med affaldssortering - vi kan lige så godt begynde at tænke over det og 
lave en "task force"/Ulla – afventer kommunens notat 

- ansøgning om miljøtilladelse til indendørsbanerne pga. flogger - afventer kommunens 
notat 

- Overblik over leasingaftaler – Jan Michael tager sig af dette når han er startet. 
 

Vedligehold 

- Ny driftsleder skal udarbejde overblik over prioriterede behov og omkostninger. Kommunen 
har sendt skema med anmodning herom/Dorte  

 
                 Punkter til drøftelse 

Skal vi prøve at lave noget organiseret løsspringning? /Ulla – under udvikling/Ida 
                   

Diverse 

- Skal vi kommunikerer via SMS til medlemmerne/Charlotte nej, vi fortsætter med at bruge 
Facebook, da det fungerer udmærket for langt størstedelen af pensionærerne. 
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- Mails fra personalet om arbejdsmiljø – Ulla information om forløb – samtaler holdt med 
personalegrupperne og ting fungerer pt. uden problemer. Hvis der igen opstår problemer, 
vil der blive taget hånd om disse med det samme. 

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status -der arbejdes hårdt på at få det gennemført. 

- Samtaler med de sidste undervisere skal planlægges. Vi mangler stadig Nete og Sabrina 
 


